
23.3.2022, 
Dobříčkov 

Vážení,  
 
žádáme vás ve smyslu zákona č. 106/1999 sb., o svobodném přístupu k informacím o 
následující informace.  
 
Na základě vaší odpovědi na naše otázky 384/2022 vás žádáme o následující informace. 

1/ Rozumíme tomu tedy dobře tak, že díky tomu, že vám silniční a správní úřad Benešov nařídil vrátit 
na místo značky zákaz vjezdu, které jste předtím respektive tedy pan Půta odstraňovali a pak vy jste je 
několik let odmítal vrátit na místo, mezitím jste do zákazu vjezdu „udělovali výjimky těžké technice“, 
došlo nyní od listopadu ke zvýšení provozu na hrázi rybníka a ta se dle vašeho názoru začala vlivem 
toho od listopadu 2021 rozpadat, přičemž jste nám tedy „škodolibě“ sdělil, že „nám vrátíte 
obousměrný provoz do křižovatky č.57u a 1122/II?   

2/ Viz. otázka jedna – jak jste na toto vaše tvrzení přišel? Respektive na základě čeho tvrdíte, že „došlo 
ke zvýšenému provozu? To je váš soukromý názor nebo někoho dalšího? My se naopak domníváme, 
že díky vrácení značek na místo, došlo k významnému snížení provozu a to i přesto, že ho dlouhou dobu 
mnozí občané odmítali dodržovat a zarytě jezdili do zákazu vjezdu. Nyní komunikaci, která tomu 
technicky odpovídá využívají skutečně jen vlastníci přilehlých nemovitostí a neslouží pro tranzit 
například kamionů, těžké zemědělské techniky atd., která na komunikaci neměla co dělat, tak jako 
v minulosti.  

3/ Kdo je majitelem hráze rybníka  č. 624 v Dobříčkově?  

4/ Kdo je zadavatelem předmětného posudku, který má posoudit stav hráze rybníka? 

 
Požadované informace nám, prosím, poskytněte v elektronické formě na tento email 
tzn.  a , který je zároveň adresou určenou pro doručování 
písemností. 
S pozdravem  

 
 

 

 

 

 

 

 

 




